
Referat møte FAU 14.6.22 
 

1. Godkjenning av innkalling 
- OK 

 
2. Valg av protokollør 

- Eva Nordgård 
 

3. Opprop 
- Elisabeth Reinertsen (3C) 
- Kenneth Bo Nilsen (5C) 
- Zhasmina Panteleeva (6C) 
- Monica Fjeldsgård (7B) 
- Hanne Gudding (5.kl) 
- Dag Oliver (3A) 
- Anne Marie Rabe Galtung (2A) 
- Eva Nordgård (7B) 
- Magnus Strømsvåg (3. trinn) 

 
4. Presentasjon av dagens FAU og av klassekontakter 

 
5. Presentasjon av FAUs gjøremål 

- Arbeidsområder 
- Utearealer 
- Skolens økonomi 
- Læringsmateriell 
- Rekruttering 

 
6. Valg 

a. Valg av nytt FAU-styre 2022-2023 
- Orientering om styrearbeidet ble gitt. Valg foregår ved skolestart, 

 
7. Foreldreundersøkelsen 2022. 

Camilla presenterer. Undersøkelsen hadde en svarprosent på 38,7% (198 foreldre). Skolen 
har en totalt sett positiv utvikling. Se vedlagte presentasjon. Skolen skal være med på 
prosjektet «fellesskapende didaktikk» for å kunne jobbe bedre med læring og utvikling. 
 
Det er lavere resultat under læring og utvikling. Har dette sammenheng med skolens 
økonomi? Har det sammenheng med ambisiøse foreldres ønsker og krav? Barna scorer 
høyt i de nasjonale prøvene, så det siste kan være reelt. Dette kan man ta videre på 
høstens foreldremøte. Resultatene kan legges ut til klassene. 

 
8. Prosessen med ny 1.klasse – klasseinndeling. 

De som begynner i 1. klasse begynner på Aks uten klasse, men vil få vite dette 10 dager før 
skolestarten. Camilla forklarer litt om bakgrunnen. Skolen ønsker å få til en god 
klasseinndeling, og opplever at det er motstand mot justeringer og flyttinger av barn. De 
har omtrent ett klassebytte i året.  
 
Skolen ønsket derfor å bli bedre kjent med elevene før klassene blir delt inn. Barna vil bli 
observert på Aks for å bli kjent og for å få bedre klassesammensetninger. Dette vi bli gjort 
av sosiallærer, Aks-leder, rektor, assisterende rektor og lærer. Dette kommer skolen til å 
jobbe videre med for å få til gode klasser. Tilbakemeldingen fra FAU er at det er viktig at 



skolen får kommunisert hva de arbeider med ut, og gi rom for foreldre og FAU til å komme 
med spørsmål og innspill. FAU foreslår også at skolen lager et informasjonsskriv for å roe 
og informere de nye foreldrene. Til høsten, når dette har satt seg bør FAU ta en evaluering 
sammen med foreldrene.  

 
9. Driftstilskuddsordning. 

Voksen skole får 67 139 kr/barn. Kriteriene er foreldrenes inntektsnivå, utdanningsnivå og 
barnevernstiltak. Dette er lavt, for eksempel sammenlignet med Linderud skole som får 
82 844 kr/barn. Holmen skoles FAU har et samarbeidsnivå med andre underfinansierte 
skoler for å få satt lys på saken. 
 
Camilla: Skolen må ha forsvarlig drift, og mener at de har akkurat nok bemanning, men går 
likevel i minus. Skolen må også ha digitalt materiale, som læringsbrett og smartboard. 
Dette er forventet av Utdanningsetaten. Dette gjelder også læreverk. Skolen ønsker å ha 
både fysisk og digitalt læringsmateriell og har gått til innkjøp av nødvendig nye læreverk. 
Dette vil FAU jobbe videre med i neste skoleår, aller helst i en dedikert arbeidsgruppe. 

 
10. Trafikksikkerhetstiltak. 

Bymiljøetaten har bedt om tilbakemelding på hva som er farlige områder rundt 
skolen.Elisabeth tar ansvar for å sette ned punkter som tilbakemelding til Bymiljøetaten. 
 

11. Informasjon aktivitetspark/11'er bane.  
Foreldregruppen har fått et vedtak i Bystyret som sier at: «Bystyret ber byrådet i tett dialog 
med nærmiljøet, barn og unge og Foreldregruppen for aktivitetspark og Vask utrede og 
foreslå ulike alternative tomter til plassering av en fullverdig aktivitetspark i Hovseter-
området og en 11-bane. Alternativer som bruker deler av grusbanen for p realisere 
aktivitetsparken bør inngå. Saken legges fram i forbindelse med neste rullering av 
Behovsplan or idrett og friluftsliv». 
 
Dette vil si at Bymiljøetaten nå vil lage en utredning av plassering av en aktivitetspark i 
området, denne vil trolig være på plass senest sommeren 2023. 

 


